
Referat fra bestyrelsesmøde d.05.10.2020  
Konstituerende møde 

 
1. Valg af referent 

Liv. 

 

2. Præsentation af bestyrelsen. 

- Maria (mor til Julius og Emily), 

- Anja (mor til Freja), 

- Liv (mor til Sigrid og Eskild), 

- Suppleant Rasmus (far til Elliot), 

- Suppleant Lise (mor til Pippi), 

- Torben (tidl. forælder i Valnødden, ekstern), 

- Lis (tidl. leder af Valnødden, ekstern), 

- Marianne (personalerepræsentant), 

- Else. 

 

Lis var fraværende til dagens møde. 

 

3. Godkendelse af forretningsorden - se bilag 

Godkendt. 

 

4. Valg af formand og næstformand samt nedsættelse af udvalg 

Maria fortsætter som formand 

Liv fortsætter som næstformand. 

 

5. Underskrifter af tavshedserklæring, persondata – samtykke 

Underskrevet. 

 

6. Datoer for efteråret 

a. Bestyrelsesaften med FOBU d.26.11.20 kl 17.30 DGI-huset 

Liv deltager sammen med Else. 

 

b. Orienteringsmøde med B&U chefen d. 10.12.20 kl 16:45-18:00 via Te-

ams 

Maria deltager sammen med Else. 

 

7. Nyt fra Valnødden 

a. Kontor 

a. Økonomi 

         Der er lavet forventet regnskab. Der er overskud på budgettet. 

         Park og Anlæg renoverer rutsjebane + kunstgræs på højen i uge 44. 



Det pågår i cirka 2 uger, hvilket betyder, at der skal skærmes lidt af for det   

areal. 

I uge 46 går tømreren i gang med at renovere skuret og en anden tømrer   

lægger nyt udhæng på halvtaget over spisearealet. 

Alt efter det økonomiske overskud er der flere ønsker og idéer til, hvad vi i øv-

rigt kunne tænke os at forny. 

 

b. Personalenyt 

Bestyrelsen orienteres 

 

c. Efteråret/vinteren i Valnødden 

I næste uge vil der komme et brev ud på børneintra fra hhv. vuggestuen og      

børnehaven om, hvordan efteråret og vinteren skal forløbe. Ikke på forhånd 

bestemte grupper vil komme ind på skift i løbet af de kolde måneder. 

 

d. Arrangementer 

Alle sociale arrangementer er der lukket ned for – fx børnefødselsdage og 

forældrekaffe.  

Ift. børnefødselsdage må man holde det i børnehaven, fx kommer og dele 

ud eller bage en kage. 

Julefesten er aflyst, da vi bliver for mange. Der skal stadig hentes juletræ 

sammen med børnene (et til vuggestuen og et til børnehaven) og der laves 

julefest for børnene med æbleskiver og hyldebærsaft. 

Der arbejdes med en udendørsmodel for Lucia. 

Vi forventer, at Skraldebang opstarter igen og at de kommer og laver jule-

koncert. 

 

e. Efterårsferie 

Ganske få børn er tilmeldt pasning i efterårsferien, hvorfor en del personale 

kan afholde ferie. Tak for det. 

Kostordning: 

Pba. kort deadline drøftes digital afstemning om kostordning. 

Bestyrelsen skal tage stilling til, om der skal laves en samlet afstemning 

vedr. kostordning, såfremt bestyrelsen vælger at lægge det ud til afstem-

ning. 

Bestyrelsen vurderer, at det ikke er relevant at lave særskilt afstemning, da 

en kostordning kun vil give mening, hvis begge afdelinger tilslutter sig. 

Senere på året tager bestyrelsen stilling til, om der skal stemmes blandt for-

ældre om kostordning. 

 

Emnet afføder en god og lang snak om indholdet af madpakker, dialog om-

kring madpakker, sukkerpolitik mv. 

Bestyrelsen vil sætte madpakker på som emne, når det igen er muligt at 

lave forældrekaffe, da vi oplever, at der er god energi på emnet. 



 

f. Vuggestuen 

Personalet er optaget af at indrette uderummet ift. de køligere temperatu-

rer. Der er også mulighed for at være indenfor efter behov. 

 

Børnehaven 

I må gerne huske at rydde op med jeres børn ved afhentning – 5 ting. 

Husk masser varmt tøj i disse kolde tider, særligt flere par vanter i vinter-

månederne. Arbejdshandsker (dem med gummi på indersiden) er et godt al-

ternativ i overgangsmånederne. 

Personalet skærper opmærksomheden på, om børnene bliver våde (særligt 

ærmer) under overtøjet, fx fra håndvask. 

 

 

g. Sus samtaler 

I starten af november går status-udviklingssamtalerne for de kommende 

skolebørn i gang. Der kommer en seddel op, man kan skrive sig på. 

Der er infomøde vedr. skolestart d. 12. november på Mårslet skole. 

 

8. Evt. 

     Næste bestyrelsesmøde bliver d. 18. november kl. 19.00 

     Liv bager. 

 

 

                      


